

2020/21 Admissions

入學申請

Please visit the College website for the details of application procedures.
申請辦法請瀏覽本院網站。
cie.hkbu.edu.hk/t/admissions



HKBU Associate Degree Programme 浸大副學士課程 (Years 1 & 2)

✓ Hong Kong Diploma of Secondary Education (HKDSE) 香港中學文憑考試

Applicants must attain Level 2 or above in five subjects[†], including Chinese Language[‡] and English Language, in HKDSE Examination.

[†] A maximum of two Applied Learning subjects can be used for admission purposes:

1. "Attained" is deemed to have achieved "Level 2";
2. "Attained with Distinction (I)" is deemed to have achieved "Level 3"; and
3. "Attained with Distinction (II)" is deemed to have achieved "Level 4".

[‡] For Non-Chinese Speaking (NCS) DSE candidates, the following alternative Chinese language qualifications are recognised by the College as equivalent to HKDSE Chinese Language:

1. Grade E or above in GCE A/AS Level Chinese; or
2. Grade C or above in GCSE/IGCSE/GCE O-Level Chinese; or
3. "Attained" or above in Applied Learning Chinese (ApL(C)).

申請人須於香港中學文憑考試中取得五科[†] (包括中國語文[‡] 及英國語文) 第二級或以上。

[†] 可用最多兩個應用學習科目的成績作申請之用：

1. 取得「達標」相當於文憑試「二級」成績；及
2. 取得「達標並表現優異(I)」相當於文憑試「三級」成績；及
3. 取得「達標並表現優異(II)」相當於文憑試「四級」成績。

[‡] 非華語文憑試考生可用以下中國語文資歷作文憑考試中國語文入學要求的另外選擇：

1. GCE A/AS Level Chinese 取得E級或以上；或
2. GCSE/IGCSE/GCE O-Level Chinese 取得C級或以上；或
3. 香港中學文憑考試應用學習中文科目取得「達標」或以上。

✓ Qualifications Recognised under Hong Kong Qualifications Framework Level 3 達香港資歷架構第三級資歷

Applicants must obtain a graduation certificate of a programme under Hong Kong Qualifications Framework Level 3, such as Diploma Yi Jin Programme, Diploma of College Foundation Studies, Diploma in Foundation Studies/ General Studies, etc. from any recognised Hong Kong institutions.

申請人須持有本港認可院校達香港資歷架構第三級別的全日制課程，如毅進文憑／大專基礎教育文憑／基礎課程文憑／基礎教育文憑等證書。

✓ International Qualifications 國際學歷

International qualifications, including but not limited to the below, shall be considered by the College:

- International Baccalaureate (IB) Diploma
- General Certificate of Education Advanced Level (GCE-AL)
- Scholastic Assessment Test (SAT)

包括但不限以下的國際學歷將獲學院考慮：

- 國際文憑大學預科課程
- 普通教育高級程度證書
- 美國學術評估測試

✓ Other Equivalent Qualifications 其他同等學歷

Other equivalent qualifications to be considered and assessed by the College on a case-by-case basis.
其他同等學歷將獲學院個別考慮及評核。

✓ Mature Applicants 成年申請人

Aged 21 or above with acceptable qualifications to justify admission.
年滿21歲或以上並有相關資歷作為合理入學理由。

Tuition Fee 學費

For local applicants
本地生適用

HK\$26,900 /Semester學期
one year in total 每年合共：**HK\$53,800**

Tuition fee for mainland and overseas applicants is HK\$68,500 per year
內地及海外生每年學費 HK\$68,500



HKBU Self-funded Undergraduate Programme 浸大自資學士學位課程 (Years 3 & 4)

✓ Associate Degree 副學士

Satisfactory completion of an Associate Degree from any of the local/overseas recognised institutions.

獲本地或海外認可機構頒發之副學士學位。

✓ Higher Diploma 高級文憑

Satisfactory completion of a Higher Diploma from any recognised institutions.

獲認可機構頒發之高級文憑。

✓ Other Equivalent Qualifications 其他同等學歷

Applicants who possess equivalent qualifications are to be assessed on a case-by-case basis.

持有相關資歷的申請人會因應個別情況作考慮。

Tuition Fee 學費

For local applicants
本地生適用

**HK\$41,250 -
HK\$42,570** /Semester學期
one year in total 每年合共：
HK\$82,500 - HK\$85,140

Tuition fee for mainland and overseas applicants is
HK\$82,500 to HK\$107,250 per year
內地及海外生每年學費 HK\$82,500 至 HK\$107,250

Bachelor of Commerce (Hons) in Accountancy is administered by HKBU Academic Registry, and the total tuition fee for the two-year programme is HK\$170,000 (HK\$2,500 x 68 units).
會計學商學士 (榮譽) 學位課程由浸大教務處管理，整個課程兩年合共 HK\$170,000 (HK\$2,500 x 68學分)。